
Komisia pre rozvoj športu a vzdelávania pri OÚ Dubová 

 

Zápisnica zo zasadnutia 

 

 

Dátum :  18.6.2020 

Prítomní: v zmysle prezenčnej listiny 

Hosť: Ružička Ľudovít, starosta obce 
 

 

 

Na úvod zasadnutia prítomných privítal a oboznámil s programom predseda komisie p. Peter 

Moravčík 

 

1. Pán starosta  prítomným prezentoval informácie: 

- jednanie s Lesy SR – Smolenice Ing. Pažický - cyklotrasy 

- jednanie s Odborom starostlivosti o ŽP 

- jednanie so zástupcami Prírodovedeckej fakulty UK – august, september – 

workshoop – Príroda a krajina 

- jednanie p.starostu s p.riaditeľkou ZŠ – zakúpenie notebookov pre 1. a 2. 

ročník  

- výmena strechy na ZŠ – záchyty na dažďovú vodu, nové 

bleskozvody,zabezpečiť kade na vodu – 500 l – p.Moravčík a OÚ 

- zatepľovanie prístavby ZŠ 

- multifunkčné zariadenie, ktoré by malo slúžiť ako chýbajúca telocvičňa pre ZŠ 

 

K daným témam a problematike sa vyjadrili všetci prítomní členovia komisie, v súhlasnom a 

podpornom stanovisku a názoroch. 

 

2. Zabezpečenie výstupnej cesty na Kuklu: 

- členovia komisie  - p.Zachar, p.Valentovič, p.starosta obce, p.Moravčík  

navrhovali riešenia – laná, reťaze, rebríky – najvhodnejšie použitie takéhoto 

zabezpečenia bude predmetom ďalšieho zasadnutia 

       

3. Striešky na turistické značky: 

- zabezpečí p.Zachar a p.Valentovič 

       

4. Obnova ohniska na Kukle a Ivanove lavičky: 

- zabezpečí p.Zachar  

 

5. Cyklotrasa na Červaený Kameň :  

- p. Valentovič prezentoval cyklotrasu Zámocká ulica – popod vinohrady – ČK 

- podľa p.starostu trasa cyklotrasy závisí od Zmeny územného plánovania župy 

 

6. Príprava akcie – Turistika s deťmi – TAJOMNÝ LES: 

- termín – 4.7.2020 

- zodpovedný – P.Moravčík, ktorý zabezpečí propagačné plagáty, občerstvenie, 

vytýčenie trasy, osloví DETI NOCI /zabezpečujú aktivity na stanoviskách / 



- komunikácia s p.Hrabovským – Chata Fugelka – p.Moravčík 

- finančné zabezpečenie – Obecný úrad Dubová 

 

        

7. Základná škola – vzdelávanie počas prerušeného vzdelávania: 

- pán učiteľ P.Žigo informoval prítomných členov komisie o vyučovaní detí ZŠ: 

-od 16.3.2020 bolo MŠPPaŠ SR nariadené dištančné vzdelávanie žiakov – naša  

ZŠ ho zabezpečovala formou telefonických rozhovorov s rodičmi, zadávaním 

DÚ mailovou formou, formou aplikácií whotsaap, zoom, edupage a oneline. 

Žiaci sa zapájali, pracovali, rodičia spolupracovali. Bolo to náročné obdobie 

tak pre žiakov, rodičov aj učiteľov, ale dištančné vyučovanie zvládli. Od 

1.6.2020 sa žiaci vzdelávali prezenčnou formou, tí, ktorí nenastúpili do školy, 

naďalej dištančnou formou 

- p.učiteľ informoval, že do školy nastúpi v šk.roku 2020/2021 12 prvákov, 8  

detí odchádza, ZŠ bude mať 48 žiakov – zatiaľ, k 1.9.2020 sa situácia môže 

ešte zmeniť. 

 

 

 

Na záver za účasť, prínosnú diskusiu a návrhy prítomným poďakoval predseda komisie  

p.Peter Moravčík. 

       

 

 

 

 

Dubová 19.6.2020                                                         Zapísala: Mária Moravčíková 


